
De universiteit is sterk in discussie. Er zijn meer universiteiten dan ooit, maar toch heerst er 
toenemende verwarring over hun doel en is er een groeiende scepsis over hun waarde voor de 
samenleving. Waar is de universiteit voor nodig? biedt een levendig en overtuigend pleidooi om de rol 
van de universiteit te doordenken en maakt duidelijk waarom wij de universiteit nodig hebben. 
Stefan Collini, een van de belangrijkste kritische stemmen in het debat over de rol van de universiteit, 
zet vraagtekens bij het veel gehoorde idee dat universiteiten moeten laten zien dat zij een 
economische bijdrage leveren aan de samenleving. Intellectueel onderzoek heeft een inherente 
waarde, betoogt hij, en kan niet worden gereduceerd tot maatschappelijk nut alleen. Hij keert zich 
tegen het soort rendementsdenken dat alles in termen van geld rechtvaardigt. Dat geldt ook specifiek 
voor de geesteswetenschappen, de disciplines die het moeilijkst te verdedigen zijn maar misschien 
wel tot de waardevolste behoren. 
In een tijd waarin de toekomst van hoger onderwijs onzeker is, biedt Collini ons een dieper en beter 
geïnformeerd begrip waarom universiteiten belangrijk zijn, voor iedereen. 
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